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Venla Blomros totesi, että Sakunkulmassa menee oikein hyvin. 
Viikko-ohjelma on pidetty osin samana, mutta paljon on vaihtuvaakin 
ohjelmaa. Kävijöitä syyskuussa on ollut noin 600 ja uusiakin 
asiakkaita on tullut mukavasti. Yhdistykset ovat myös aktivoituneet 
tilojen varaamisessa. 
 
Venla on ollut yhteydessä moniin yhdistyksiin yhteistyön 
herättämisen toivossa, tosin huonolla menestyksellä. Yksikään 
yhdistys ei ole halunnut sitoutua vakituiseen toimintaan. 
Vanhusneuvoston jäsenet ovat kyselleet myös muilta yhdistyksiltä ja 
vastaus on ollut sama. Ilahduttavasti kaikki ovat kuitenkin valmiita 
auttamaan pyydettäessä ja yksittäisinä kertoina. Tämä auttaa jo 
suuresti.  
 
Keskustelua herätti Varhan siirtyminen pois Sakunkulmasta vuoden 
2025 alusta, jolloin kahtena päivänä talo on tyhjillään. Mauri Pietilä ja 
Marketta Suoja-Sjöblom ottavat asian puheeksi Jan Vuorenlaakson 
kanssa. 
 

Päätösehdotus: Asia merkitään tiedoksi. 
 

Päätös: Asia merkittiin tiedoksi. 
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